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斯(SUCCESS)MBA培训中心友情提供 考生需知 1. 选择题的答

案须用2B铅笔填涂在答题卡上，其它笔填涂的或做在试卷或

其它类型答题卡上的答案无效。 2. 其他题一律用蓝色或黑色

钢笔或圆珠笔在答题纸上按规定要求作答，凡做在试卷上或

未做在指定位置的答案无效。 3. 交卷时，请配合监考人员验

收，并请监考人员在准考证相应位置签字(作为考生交卷的凭

据)。否则，所产生的一切后果由考生自负。 全国攻读工商管

理硕士学位研究生入学考试 英语试题 Part V Writing (20%)

Direction: In this section, you are asked to write an essay based on

the following information. Make comments and express your own

opinion. You should write at least 150 words on Answer Sheet 2. At

present, there is no doubt that short message plays an increasingly

important role in our lives . We are all aware that, like everything

else, short message have both favorable and unfavorable aspects.

Generally speaking, the advantages can be listed as follows. First of

all, in festivals, we can send short messages to wish good luck to other

people we know. It brings us a lot of convenience. In addition, short

message connects its users with the outside world. For example,

some people subscribe weather forecast or news short messages, with

them, people’s life will be greatly enriched. But it is pity that every

coin has two sides. The disadvantages of short message can’t be

ignored. We spend too much time on spelling our words and



sending short messages that we can’t focus on our studies. Also,

you will always be annoyed by strangers’ short messages one after

another. As is known to all, short message is neither good nor bad

itself. In my opinion, we can use it. But we shouldn’t spend too

much time on it and don’t let it disturb us from our lives. 答案

ECRION I 1-10 BACDD CBAAC 11-20 BBABD DBACB

SECTION 2 21-30 CDDBC BDDBA 31-40 BACDA DBCAC

SECTION 3 41-50 BBAAC CCBCC 51-60 DCABD CAAAC

SECTION 4 由于国家金融体制处于危机边缘动荡,一些大银行

和金融机构中的高级管理人员的补偿金计划就受到密切关注. 

银行家们过度冒险是金融危机的至关重要原因,在历史上也有

类似情况.在这种情况下,一般是由低息引起并造成持续的错

觉,其实是一种债务泡沫经济. 抵押贷款人很乐意把大量资金

借给无力偿还的人,就把贷款瓜分了,并沿这样的链条出售给下

一个金融机构,这些做法都在利用高科技证券业,结果,却增加

了抵押资产的风险. 金融条例必须能应付这种能使银行下滑

的,最不负责任的做法,以期扭转下一个危机,而这下一个危机

很可能包括有各种类型的技术和资产.但值得审视补偿金计划

的根本问题,因为那是眼前利益,但却让银行家们不负责任的甘

冒风险。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详

细请访问 www.100test.com 


